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Protokoll 4/10 

 

 
Møte: Oppvekst-, miljø- og byutviklingskomiteen  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: onsdag 19. mai 2010 kl. 18.00     
Sekretariat: 23 47 52 50  
 
 
Møteleder:    Nora Fjelddalen (SV)  
   
Tilstede:        
                       

Hans Petter de Fine (R) Sandra Clark (V), Tone 
Kristiansen (H) Gudmund Brede (A) 

 

                       
                       
                       

  

Forfall:         
                      

Remi Padoin (F)   
Helen Ingrid Andreassen (A) 

 

   
Som vara møtte:  Jenny Pettersen (F)  
   
Møtesekretær:     Elin Løvseth  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte til åpen halvtime 
 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Godkjent 
 
Orientering om ungdomsrådets protokoll 
Tatt til orientering 
 
Eventuelt 

• Befaring med byutviklingskomiteen 20.5 kl. ca. 9.45 Blindernveien 6-  Konfliktfylt 
ifht adkomst, parkering 

• Universell utforming av kommunale eiendommer – inspirasjons- veiledningshefte. 
Deles ut til utvalg, aktuelle komiteer og råd  

 
 
 
 
 



 

 ii

Saker behandlet under møte 
Sak 31 /10  OMB-protokoll april 2010 ...................................................................................... 1 
Sak 32 /10  Årsregnskap 2009 - Kirkens bymisjon - Frivilligsentralen Bydel St. Hanshaugen 1 
Sak 33 /10  Geitmyrsveien 33C - reguleringsforslag til offentlig ettersyn ................................ 1 
Sak 34 /10  Høring - tiltaksplan mot tagging ............................................................................. 2 
Sak 35 /10  Skattekammeret, et samarbeid mellom Frivillighetssentralen og Ungdomsrådet... 4 
Sak 36 /10  Kunngjøring om offentlig ettersyn - forslag til detaljregulering - Olav Vs gate og 

Klingenberggata ..................................................................................................... 4 
Sak 37 /10  RV 161 Ring 2 - Blindernveien - Vogts gate - Forslag til reguleringsplan - 

begrenset høring ..................................................................................................... 5 
Sak 38 /10  Staus barnehageprosjekter - mai 2010 .................................................................... 5 
Sak 39 /10  Toaletter i bydelens parker 2010............................................................................. 5 
Sak 40 /10  Renhold og renovasjon i parkene i 2010................................................................. 6 
Sak 41 /10  Utvikling av Lille Bislett - status ............................................................................ 6 
Referatsaker................................................................................................................................ 7 
 
 
 
 
 
 



 

 1 

Sak 31 /10  OMB-protokoll april 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Behandling: 
Hans Petter de Fine (R) var ikke tilstede på sak 30.  
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 
 

 Sak 32 /10  Årsregnskap 2009 - Kirkens bymisjon - 
Frivilligsentralen Bydel St. Hanshaugen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar årsregnskap 2009 fra Kirkens Bymisjon, Frivilligsentralen Bydel St. 
Hanshaugen til orientering. 
 
Votering:  
 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar årsregnskap 2009 fra Kirkens Bymisjon, Frivilligsentralen Bydel St. 
Hanshaugen til orientering. 
 
 

 Sak 33 /10  Geitmyrsveien 33C - reguleringsforslag  til offentlig 
ettersyn 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget anbefaler planforslaget. 
 

Bydelsutvalget har tidligere vedtatt et primærønske om at tomten skal forbli ubebygd, 
subsidiært at tomten benyttes til barnehage. Bydelsutvalget var skeptisk til tidligere 
planforslag og nybyggs  volum og skyggevirkning, særlig for omsorgsboligene i 
Colletsgate 50.  
 
Bydelsutvalget er kjent med kommunens utredning av tomten til barnehage, og at en 
slik bruk i dag er uaktuell. 

 
Bydelsutvalget mener at det nye planforslaget har et volum og et konsept som er bedre 
tilpasset omgivelsene enn det opprinnelig forslaget. En høydereduksjon fra 5 til 4 
etasjer, en vesentlig reduksjon av antall leiligheter, etablering av parkering under 
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terreng/bebyggelse i henhold til normen samt vern av trær ut mot gaten gjør at 
prosjektet vil bli innpasset mer i tråd med den eksisterende strukturen i området. 

 
2. Bydelsutvalget forstår at naboene ikke ønsker at tomten bebygges. Et nybygg plassert 

på en eiendom som tidligere har stått ubebygd vil alltid få konsekvenser for 
omgivelsene, og som gjerne oppfattes som negative. Det vil her bli noe tap av sol, lys 
og utsikt for beboere rundt, og da spesielt for beboere i omsorgsboligene i Collets gate 
50. 
Eiendommen er imidlertid regulert til byggeområde, og bydelsutvalget mener den nye 
bebyggelsen vil føye seg inn i eksisterende struktur og tetthet for området.  

 
 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
       1. Bydelsutvalget anbefaler planforslaget. 
 

Bydelsutvalget har tidligere vedtatt et primærønske om at tomten skal forbli ubebygd, 
subsidiært at tomten benyttes til barnehage. Bydelsutvalget var skeptisk til tidligere 
planforslag og nybyggs  volum og skyggevirkning, særlig for omsorgsboligene i 
Colletsgate 50.  
 
Bydelsutvalget er kjent med kommunens utredning av tomten til barnehage, og at en 
slik bruk i dag er uaktuell. 

 
Bydelsutvalget mener at det nye planforslaget har et volum og et konsept som er bedre 
tilpasset omgivelsene enn det opprinnelig forslaget. En høydereduksjon fra 5 til 4 
etasjer, en vesentlig reduksjon av antall leiligheter, etablering av parkering under 
terreng/bebyggelse i henhold til normen samt vern av trær ut mot gaten gjør at 
prosjektet vil bli innpasset mer i tråd med den eksisterende strukturen i området. 

 
       2.  Bydelsutvalget forstår at naboene ikke ønsker at tomten bebygges. Et nybygg plassert 

på en eiendom som tidligere har stått ubebygd vil alltid få konsekvenser for 
omgivelsene, og som gjerne oppfattes som negative. Det vil her bli noe tap av sol, lys 
og utsikt for beboere rundt, og da spesielt for beboere i omsorgsboligene i Collets gate 
50. 
Eiendommen er imidlertid regulert til byggeområde, og bydelsutvalget mener den nye 
bebyggelsen vil føye seg inn i eksisterende struktur og tetthet for området.  

 
 

Sak 34 /10  Høring - tiltaksplan mot tagging 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget støtter i hovedsak forslaget til tiltaksplan mot tagging som er oversendt 
til uttalelse. Det er viktig at arbeidet i ressursgruppen mot tagging videreføres både i 
det forebyggende arbeidet mot tagging og i det operasjonelle arbeid i forhold til 
effektiv fjerning av tagging.  

 
2. Bydelsutvalget støtter at det innføres en frist for fjerning av tagging innen 24 timer på 

alle kommunale bygg i indre by, dersom dette er mulig av kapasitetsmessige hensyn. 
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Innskjerping av tidsfristen vil kunne bety økte kostnader for byggeiere. Det betinger 
også  at alle eiere av kommunale bygg i indre by er omfattet av STO eller har 
tilsvarende avtaler med andre firmaer som kan tilby de samme tjenester. 
Bydelsutvalget ser at den korte fristen kan medføre kapasitetsproblemer for STO, og at 
kommunen bør inngå avtaler med flere firmaer enn i dag, slik at behovet kan dekkes.     

  
3. Bydelsutvalget er enig i at det må arbeides for å få flere private til å ta ansvar for å 

fjerne tagging på egne bygg, og at det derfor bør kunne pålegges gårdeiere å fjerne 
tagging på egne bygg.   

 
4. Bydelsutvalget mener at holdningsskapende aktiviteter er viktig for å motvirke tagging 

og støtter forslaget om å informere skolebarna om tagging og virkninger av dette 
tidligere enn i dag.   

 
5. Bydelsutvalget støtter forslaget om å oppheve mulighetene for å tillate lokale 

taggevegger i bydelene.  
 
Behandling: 
Endringsforslag fra Hans Petter de Fine (R) til pkt.1-3: 
1. Bydelsutvalget støtter ikke forslaget til tiltaksplan mot tagging som er oversendt til 
uttalelse. 
2. Bydelsutvalget støtter ikke at det innføres en frist for fjerning av tagging innen 24 timer på   
alle kommunale bygg i indre by. 
3. Bydelsutvalget er enig i at det må arbeides for å få flere private til å ta ansvar for å fjerne 
tagging på egne bygg. 
 
Endringsforslag til pkt 5. fra Sandra Clark (V): Bydelsutvalget mener at bydelene fortsatt skal 
ha lokal myndighet til å tillate lokale grafittivegger i bydelene.  
 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag pkt 1. satt opp mot Rødts punkt 1. Rødts forslag vedtatt mot 2 
stemmer (H, F). 
Bydelsdirektørens forslag pkt 2. satt opp mot Rødts punkt 2. Rødts forslag vedtatt mot 2 
stemmer (H, F). 
Bydelsdirektørens forslag pkt3. satt opp mot Rødts punkt 3. Rødts punkt 3. enstemmig 
vedtatt. 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag pkt 4. Bydelsdirektørens forslag falt mot 3 
stemmer, og leders dobbeltstemme. 
Bydelsdirektørens forslag pkt 5. satt opp mot Venstres forslag. Venstres forslag vedtatt mot 2 
stemmer (H, F) 
 
Vedtak: 
 

1. Bydelsutvalget støtter ikke forslaget til tiltaksplan mot tagging som er oversendt til 
uttalelse. 

2. Bydelsutvalget støtter ikke at det innføres en frist for fjerning av tagging innen 24 
timer på alle kommunale bygg i indre by. 

3. Bydelsutvalget er enig i at det må arbeides for å få flere private til å ta ansvar for å 
fjerne tagging på egne bygg. 

4. Bydelsutvalget mener at bydelene fortsatt skal ha lokal myndighet til å tillate lokale 
grafittivegger i bydelene. 
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Sak 35 /10  Skattekammeret, et samarbeid mellom 
Frivillighetssentralen og Ungdomsrådet 

 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 

 Sak 36 /10  Kunngjøring om offentlig ettersyn - fo rslag til 
detaljregulering - Olav Vs gate og Klingenberggata 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget anbefaler planforslagets Alt. 1. Klingenberggatas østre del benyttes av 
svært mange myke trafikanter, og bydelsutvalget mener at Alt. 1 best sikrer tryggheten 
for disse.  En løsning med parkering og varelevering på begge sider og smalere fortau 
vil kunne skape mange uoversiktlige trafikksituasjoner.   

 
      2.   Bydelsutvalget mener at kjørearealet i nederste del av Olav Vs gate egner seg godt for 

holdeplasser for buss og taxi, samtidig som løsningen muliggjør gågate i Olav Vs gate 
øvre del.  

 
2. Bydelsutvalget mener det er viktig med fokus på universell utforming i hele 

planområdet.  
Plassering av sykkelstativer i områder med stor ferdsel kan være til hinder for gående 
og bevegelsesflyten. Bydelsutvalget viser til tidligere uttalelser om at det bør ses på 
alternative løsninger for sykkelparkering i det indre sentrumsområdet, for eksempel 
tilrettelegging for trygg sykkelparkering i bilparkeringshus i området.  

 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget anbefaler planforslagets Alt. 1. Klingenberggatas østre del benyttes av 
svært mange myke trafikanter, og bydelsutvalget mener at Alt. 1 best sikrer tryggheten 
for disse.  En løsning med parkering og varelevering på begge sider og smalere fortau 
vil kunne skape mange uoversiktlige trafikksituasjoner.   

 
 

2. Bydelsutvalget mener at kjørearealet i nederste del av Olav Vs gate egner seg godt for 
holdeplasser for buss og taxi, samtidig som løsningen muliggjør gågate i Olav Vs gate 
øvre del.  
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3. Bydelsutvalget mener det er viktig med fokus på universell utforming i hele 
planområdet.  
Plassering av sykkelstativer i områder med stor ferdsel kan være til hinder for gående 
og bevegelsesflyten. Bydelsutvalget viser til tidligere uttalelser om at det bør ses på 
alternative løsninger for sykkelparkering i det indre sentrumsområdet, for eksempel 
tilrettelegging for trygg sykkelparkering i bilparkeringshus i området.  

 

 Sak 37 /10  RV 161 Ring 2 - Blindernveien - Vogts gate - Forslag til 
reguleringsplan - begrenset høring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget synes det er svært positivt at det foreslås å innlemme trerekkene langs 
sørsiden av Ring 2, på partier mellom Sognsveien og Uelands gate, inn i 
reguleringsplanen for Ring 2. 
Dette vil sikre innplantning av nye trær der hvor trær i dag mangler samt den 
fremtidige skjøtsel av trærne i dette området.  

 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
      1.  Bydelsutvalget synes det er svært positivt at det foreslås å innlemme trerekkene langs 

sørsiden av Ring 2, på partier mellom Sognsveien og Uelands gate, inn i 
reguleringsplanen for Ring 2. 
Dette vil sikre innplantning av nye trær der hvor trær i dag mangler samt den 
fremtidige skjøtsel av trærne i dette området.  

 
 

 Sak 38 /10  Status barnehageprosjekter - mai 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 

 Sak 39 /10  Toaletter i bydelens parker 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om status for offentlige toaletter i bydelen sommeren 2010 til 
orientering.   
 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
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Vedtak: 
Bydelsutvalget tar sak om status for offentlige toaletter i bydelen sommeren 2010 til 
orientering. 
 

 Sak 40 /10  Renhold og renovasjon i parkene i 2010  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om status for renhold og renovasjon i parkene i Bydel St. Hanshaugen 
til orientering. 
 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar sak om status for renhold og renovasjon i parkene i Bydel St. Hanshaugen 
til orientering. 

 

 Sak 41 /10  Utvikling av Lille Bislett - status 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget mener det er viktig at Lille Bislett settes i stand til å bli et attraktivt 
nærmiljøanlegg for befolkningen, hvor det er tatt hensyn til høy kvalitet ved den 
arkitektoniske utforming, detaljering og materialbruk for bebyggelse og utearealer, 
herunder også lekeapparater og ballbinger. 

2. Bydelsutvalget vektlegger at Lille Bislett må tilføres 2 ballbinger, slik at aktivitet som 
var på plassen før kan bli gjenopprettet. 

3. Bydelsutvalget vektlegger at det finnes fram til ballbinger som er utført slik at de 
genererer minst mulig støy. 

4. Bydelsutvalget anmoder Idrettsetaten om å søke om økt budsjett for å få et anlegg som 
har høy kvalitet og blir vakkert og attraktivt for hele befolkningen i området. 
Bydelsutvalget mener imidlertid at det uansett bør være mulig å starte med noe av 
arbeidet i år, slik at barn og unge ikke må vente enda en sesong før de kan ta plassen i 
bruk til ballspill og annen aktivitet. 

 
Behandling: 
Tilleggsforslag fra Tone Kristiansen (H): Nytt pkt. 3:  
Bydelsutvalget forventer at basketballstativer settes opp på plassen i tillegg til ballbinger.  
 
Endringsforslag til pkt. 4 fra Tone Kristiansen (H):  
Bydelsutvalget anmoder Idrettsetaten om å søke om økt budsjett for å få et anlegg som har 
høy kvalitet og blir vakkert og attraktivt for hele befolkningen i området. Bydelsutvalget 
forventer at arbeidet starter i år, slik at barn og unge ikke må vente enda en sesong før de kan 
ta plassen i bruk til ballspill og annen aktivitet. 
 
Votering:  
Bydelsdirektørens forslag pkt. 1-3. Enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fra H enstemmig vedtatt. 
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Bydelsdirektørens forslag pkt. 4 ble satt opp mot endringsforslag fra H og falt enstemmig. 
 
Vedtak: 
 

1. Bydelsutvalget mener det er viktig at Lille Bislett settes i stand til å bli et attraktivt 
nærmiljøanlegg for befolkningen, hvor det er tatt hensyn til høy kvalitet ved den 
arkitektoniske utforming, detaljering og materialbruk for bebyggelse og utearealer, 
herunder også lekeapparater og ballbinger. 

2. Bydelsutvalget vektlegger at Lille Bislett må tilføres 2 ballbinger, slik at aktivitet som 
var på plassen før kan bli gjenopprettet. 

3. Bydelsutvalget forventer at basketballstativer settes opp på plassen i tillegg til 
ballbinger.  

4. Bydelsutvalget vektlegger at det finnes fram til ballbinger som er utført slik at de 
genererer minst mulig støy. 

5. Bydelsutvalget anmoder Idrettsetaten om å søke om økt budsjett for å få et anlegg som 
har høy kvalitet og blir vakkert og attraktivt for hele befolkningen i området. 
Bydelsutvalget forventer at arbeidet starter i år, slik at barn og unge ikke må vente 
enda en sesong før de kan ta plassen i bruk til ballspill og annen aktivitet. 

 
 

Referatsaker 
 
Periode: 21. april 2010 - 19. mai 2010   
   
Sak nr. Arkivsak Tittel 
   
4/10 200901924-2 Tillatelse til endring - kunstverket " She lies " i Bjørvika 
   
 


